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Záznam  z valné  hromady  TJZ  konané  4. května 2010 
 
 

1)   Zahájení     
Valnou hromadu (VH) zahájil tajemník Ivo Kalous v 18:00 hod. 
Hned v úvodu seznámil přítomné s odstoupením Ing. Vladimír Kazdy z funkce předsedy 
k 31.12.2009 a zároveň mu poděkoval za jeho práci. 
Do volby nového předsedy zastupuje předsedu tajemník I. Kalous. 
Ing. Kazda zůstává členem výboru. 
 

      Zapisovatel:   Ing. Kerhart   
      Ověřovatelé:  JUDr. Havránek,  p. Stříbrný. 

Přítomno je 29 delegátů z celkového počtu 31 zvolených. VH je usnášení schopná.  

2)   Návrh a volba mandátové komise 
      Mandátová komise:  Ing. Pavelka, pí. Bejstová    Schválena: jednomyslně 

3) Schválení pořadu jednání     Schválen:   jednomyslně 

4) Návrh a volba návrhové komise 
 Návrhová komise:  Ing. Vojtěch,  Ing.. Kostka   Schválena:  jednomyslně 

5)   Zpráva o činnosti   (přednesl tajemník Ivo Kalous) 
 - uzavření smlouvy o nájmu tělocvičen se Sokolem Karlín na další tři roky; 
 - TJZ vystoupila z České asociace sport pro všechny (odvody byly vyšší než dotace); 
 - informace o turistickém oddíle, konkrétně o autobusových zájezdech; 

 - zpráva o lyžařských zájezdech – vedoucí p. Janda  (uskutečnilo se 5 zájezdů 
     s průměrně  40 účastníky). Zájezdy se plánují i na rok 2011; 

- informace o cvičení žen a mužů ; 
- zápisy z výborových schůzí jsou dostupné na webu: http://tj- zdravi.wz.cz; 
- plnění usnesení z minulé VH: splněno. 

6)  Zpráva o hospodaření v roce 2009 a plán výnosů a nákladů na rok 2010  (Ing. Kazda) 
 - delegátům byl předán přehled příjmů a výdajů za rok 2009 a plán na rok 2010. 
    Rok 2009 ztráta 165 tis. Kč. V roce 2010 bude TJZ hospodařit se ztrátou 216 tis. Kč; 

- byla podána informace k jednotlivým položkám přehledu; 
- současný stav financí cca 1,5 mil Kč;  
- členský příspěvek do TJZ pro další rok zůstává nezměněn ve výši 100,- Kč; 
- příspěvek na cvičení se od 1.9. 2010 zvyšuje o 50 Kč. 

7)  Zpráva revizní komise   (RK)   (pí. Junková) 
 - RK se sešla 2x a provedla kontrolu pokladny, faktur, výpisu z ČSOB a ČS; 
 - požaduje doplnit seznamy turistického oddílu (členění: ti, kteří chodí cvičit a ostatní); 
 - navrhuje schválit účetní závěrku roku 2009. 
 
8)  Návrh odměn funkcionářům TJZ 
 - emeritní předseda Ing. V.Kazda                        5.200,- Kč; 

- L.Hlaváčová,  J.Vojtěch,     1.500,- Kč 
- ostatní členové výboru                                       1.200,-Kč ; 
- RK obdrží  4.000,- Kč  (rozdělení provede sama). 
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9)  Hlasování o návrhu usnesení č. 1 
 - VH bere na vědomí - přednesenou výroční zprávu; 
     - zprávu o hospodaření v roce 2009 
     - zprávu RK za rok 2009  . 

- VH schvaluje  - přednesený plán činnosti na rok 2010 
   - plán výnosů a nákladů na rok 2010 s účetní ztrátou 216 tis. Kč; 
   - účetní závěrku roku 2009a převod hospodářského výsledku 

v plné výši do základního jmění TJZ; 
- návrh odměn členům revizní komise v celkové výši  4 tis. Kč; 
- návrh odměn předsedovi a členům výboru v celkové výši 13 tis. Kč. 
 

  Výsledek hlasování:                pro:  25    proti:  0    zdrželo se: 4 
 
 
Přestávka – předání písemných návrhů na usnesení 
 
 
10)   Diskuse a hlasování o návrzích usnesení 

- p. Pavelka    -  upozornil na stav členstva TJZ: 
   12/2006          počet        350  průměrný věk       62 
   12/2009 počet     317  průměrný věk       66 
- p. Zajíček     - zaměřit se na nábor nových členů; 

- p. Vojtěch - TJZ nemá od 1.1.2010 předsedu. Z členské základny se nikdo 
    nepřihlásil. Je jistá naděje, že by p. Zajíček přijal tuto funkci; 

- p. Zajíček - je ochoten tuto funkci převzít od září 2010 na 2 roky, do doby 
    než se najde nový předseda; 
- p. Losman - navrhuje, aby se výbor zamyslel nad výši všech poplatků, které by               
    vedly ke snížení účetní ztráty. Navrhuje snížení počtu cvičebních 
    hodin jejich slučováním; 

- p. Vojtěch    -  vysvětlil, že za situace, kdy cvičebny jsou již na tři roky zaplaceny 
    by toto nebylo řešením; 

- pí. Bauerová - zvýšení příspěvků by zejména u důchodců vedlo spíše k poklesu  
    členstva. Větší důraz na  propagaci.    
 
 
Usnesení č. 2 
VH schvaluje navýšení příspěvků na cvičení o 50,- Kč za pololetí s účinností 
 od 1.9.2010.    

                  Výsledek hlasování:               pro:  28     proti:  0    zdrželo se: 0. 
 
 
- pí. Junková  - hlavním cílem TJZ je cvičení. V současné době cvičí: 
    201 žen a 116 mužů; 

- p. Křenek   - upozornil na náklady Sokola Karlín (horká voda ve sprchách u žen); 
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 - p. Kazda    - Sokol nemá údržbáře. Je také možno dalších dva a půl roku, co jsme 
           vázání smlouvou hledat alternativní jinou tělocvičnu; 

- pí. Junková - šetření je nutné. Navrhuje nekupovat podložky na cvičení.    
diskuse v sále: - řada lidí chodí cvičit přímo z práce, pro ty by bylo obtížné nosit  
   podložky; 

-p. Havránek  - při jednáních se Sokolem chtít podíl ostatních uživatelů; 

         - pí. Junková  - snížit počet neplatičů. Žádá seznamy od turistického oddílu; 

- p. Kazda       - uvedl, že RK by měla více spolupracovat s výborem a zabývat se  
    např. kontrolou cvičenců na cvičení. Systém evidence lze zajistit 
   spoluprací s výborem a není nutné dávat dotazy tohoto druhu na VH; 
-pí. Junková  -  špatná spolupráce byla s předsedou; 

- p. Vojtěch    - věří, že se spolupráce mezi RK a výborem zlepší. 
 
    
 
Usnesení č. 3 
VH ukládá výboru projednat se Sokolem Karlín: 
   a) odstranění plísně a vymalovat činkárnu; 
   b) zajistit regulaci příliš teplé vody ve sprchách mužů a žen; 
   c) zlepšení úklidu v tělocvičnách užívaných TJZ. 
 
       Výsledek hlasování:                 pro:  28     proti:  0    zdrželo se: 0. 
 
 
 
 
  Ve 20:00 hod byla valná hromada ukončena. 
 

 
     
  . 
 

                                                                                                 Zaznamenal:  V. Kerhart 
 


